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Protokół Nr 11/2025 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 8 kwietnia 2025 roku 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Szulc Igor – przewodniczący komisji 

2. Stefański Marcin – członek komisji 

3. Szwemin Dawid – członek komisji 

4. Wronecki Tomasz - zastępca przewodniczącego komisji 

Spoza komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Kołodziej Piotr – Przewodniczący Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Kuberska Anna – Skarbnik Gminy Dąbrowa Biskupia 

4. Wochna Monika – starszy inspektor 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Analiza wykonania budżetu gminy za 2024 rok. 

3. Kontrola stanu mienia komunalnego Gminy Dąbrowa Biskupia. 

4. Opracowanie wniosku do Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie absolutorium dla 

Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Zakończenie. 

Ad 1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodniczący Komisji, radny Igor Szulc o godz. 08:00 otworzył 

posiedzenie komisji. Następnie powitał Wójta Gminy Pana Marcina Filipiaka, Przewodniczącego 

Rady Gminy Piotra Kołodzieja, członków komisji oraz pracowników Urzędu Gminy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad 2. Analiza wykonania budżetu gminy za 2024 rok. 

Pani Anna Kuberska – przedstawiła powyższy temat. Poinformowała, że wpływy z opłat za 

zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych w 2024 roku wyniosły 97 052,17zł oraz 

z  środków pochodzących z tytułu opłat od napojów alkoholowych o ilości nominalnej napoju 

nieprzekraczającej 300ml-tzw. małpki wyniosły 26 023,45zł. Środki niewykorzystane w 2023 
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roku, które przeszły na rok 2024 wyniosły: 55 644,97zł, w tym 33 414,20zł pochodzi z tytułu 

opłat od napojów alkoholowych o ilości nominalnej napoju nieprzekraczającej 300ml-tzw. 

małpki. Natomiast wydatki ogółem wyniosły 127 201,22 zł. Następnie szczegółowo omówiła 

dochody i wydatki, dotacje oraz realizację Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

Materiał w załączeniu do protokołu. 

Dyskusja: 

Radny Igor Szulc – zadał pytanie, dlaczego gmina dopłaciła 40 000 zł do wywozu odpadów 

komunalnych, skoro zawsze mówiono, że gmina nie może ani zarabiać, ani dokładać do 

gospodarki odpadami.  

Pani Anna Kuberska – odpowiedziała, że poprzednia Rada Gminy podjęła odpowiednią uchwałę 

i gmina może dołożyć.  

Nie było więcej pytań oraz uwag do przedstawionego materiału. 

Ad 3. Kontrola stanu mienia komunalnego Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Pani Anna Kuberska - przedstawiła powyższy temat. Poinformowała, że wartość początkowa 

majątku Gminy Dąbrowa Biskupia wg ewidencji księgowej na dzień 1 stycznia 2024 r. wynosiła 

69 945 480,93 zł, w tym środki trwałe w budowie (inwestycje) w kwocie 547 759,20 zł, 

natomiast na dzień 31 grudnia 2024r. stanowi kwotę 72 264 964,60 zł, w tym środki trwałe 

w budowie (inwestycje) w kwocie 854 289,32 zł. W tym: 

1) Do gminnego zasobu gruntów na dzień 1 stycznia 2024 roku należały nieruchomości 

gruntowe o łącznej wartości 10 606 672,53 zł. W skład tych gruntów wchodzą 

nieruchomości gruntowe należące do Gminy Dąbrowa Biskupia o łącznej powierzchni 

342,0362 ha. Wartość księgowa stanu gruntów na dzień 31 grudnia 2024r. wynosi 

wartość 10 661 239,18 zł o łącznej powierzchni nieruchomości gruntowych 342,3022 ha.  

2) Wartość początkowa budynków według ewidencji księgowej na dzień 1 stycznia 2024r. 

wynosi 17 701 778,36 zł, natomiast wg ewidencji księgowej na dzień 31 grudnia 2024r. 

to 19 873 898,51 zł.  

3) Wartość początkowa budowli według ewidencji księgowej na dzień 1 stycznia 2024r. 

wynosi 37 348 743,78 z, natomiast wartość księgowa na 31 grudnia 2024 roku po 

zmianach stanowi kwotę ogółem 37 171 296,37 zł.  

4) Wartość początkowa maszyn i przyrządów wg ewidencji księgowej na dzień 1 stycznia 

2024r. wynosi 1 750 388,47 zł, natomiast stan wg ewidencji księgowej na dzień 

31 grudnia 2024r. wynosi 1 749 638,03 zł.  

5) Wartość początkowa narzędzi i przyrządów wg ewidencji księgowej na dzień 1 stycznia 

2024r. wynosi 141 562,80 zł, natomiast stan wg ewidencji księgowej na dzień 

31 grudnia 2024 r. wynosi 137 048,80 zł.  
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6) Wartość początkowa zespołów komputerowych wg ewidencji księgowej na dzień 

1 stycznia 2024r. wynosi 525 711,36 zł, natomiast stan wg ewidencji księgowej na dzień 

31 grudnia 2024r. wynosi 514 011,96 zł.  

7) Wartość początkowa środków transportowych wg ewidencji księgowej na dzień 

1 stycznia 2024r. wynosi 1 177 404,02 zł, natomiast stan wg ewidencji księgowej na 

31 grudnia 2024r. wynosi 1 149 704,02 zł.  

8) Wartość wartości niematerialnych i prawnych na dzień 1 stycznia 2024r. wynosiła 

145 460,41 zł, natomiast stan na dzień 31 grudnia 2024r. wynosi 153 838,41 zł. 

9) Wartość środków trwałych w budowie (inwestycji) na dzień 1 stycznia 2024r. wynosiła 

kwotę 547 759,20 zł, natomiast stan wg ewidencji księgowej na dzień 31 grudnia 2024r. 

wynosi 854 289,32 zł. 

Łączna wartość zbiorów bibliotecznych w szkołach na dzień 31 grudnia 2024r. stanowi 

kwotę 315 673,48 zł. Stan pozostałych środków trwałych na dzień 31 grudnia 2024r. wynosi 

3 999 305,30 zł, w tym środki dydaktyczne, odzież i umundurowanie, meble i dywany, 

wyposażenie oraz stan wartości niematerialnych i prawnych na dzień 31 grudnia 2024r. 

stanowi kwotę 164 732,39 zł. Dochody z najmu i dzierżawy składników majątkowych Skarbu 

Państwa, jednostek samorządu terytorialnego lub innych jednostek zaliczanych do sektora 

finansów publicznych oraz innych umów o podobnym charakterze w 2024 roku wyniosły 

84 445,21 zł. Są to dochody z najmu lokali mieszkalnych i użytkowych, czynsz za centralne 

ogrzewanie, czynsz za dzierżawę gruntu, dochody uzyskane w związku z wynajmem świetlic 

wiejskich, wynajem sali i czynsz za dystrybutor w szkołach. 

Dochody ze sprzedaży majątku 401 167,19 zł:  

- z tytułu sprzedaży drewna z lasów gminnych kwota 347,20 zł,  

- z tytułu sprzedaży składników majątkowych (pieca) kwota 1 100,00 zł,  

- ze sprzedaży samochodu specjalnego pożarniczego kwota 11 140,00 zł,  

- ze sprzedaży sprzedaż majątku oświetleniowego – oprawy, szafki, słupy kwota 

150 000,00 zł,  

- ze sprzedaży gruntów stanowiących  mienie komunalne kwota 117 379,99 zł, w tym 

(działka nr 254 w Radojewicach o powierzchni 0,2402 ha w kwocie 77 000,00 zł, działka 

nr 38/3 w Chlewiskach o powierzchni 0,0925 ha w kwocie 19 799,99 zł, działka nr 191/9 

w Dąbrowie Biskupiej o powierzchni 0,1295 ha w kwocie 8 080,00 zł,  działka nr 19/45 

w Woli Stanomińskiej o powierzchni 0,0398 ha w kwocie 12 500,00 zł), 

- z tytułu sprzedaży budynku po byłym ośrodku zdrowia w Radojewicach wraz z budynkiem 

gospodarczym w kwocie 121 200,00 zł.  

Wpływy z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności 

wyniosły 3 636,00 zł. Wpływy z opłat z tytułu użytkowania wieczystego nieruchomości 

w 2024 roku wyniosły 8 207,16 zł. Wpływy z usług to dochody dotyczące wpłat za wodę 
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i opłaty abonamentowej na kwotę 819 516,65 zł oraz wpłaty za odbiór i zrzut ścieków na 

kwotę 429 903,35 zł. 

Materiał w załączeniu do protokołu.  

Dyskusja: 

Nie było pytań do przedstawionego materiału.   

Ad. 4. Opracowanie wniosku do Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie absolutorium 

dla Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Komisja z uwagi na brak bilansów wniosek opracuje w terminie późniejszym, po ich omówieniu.  

Ad. 5. Sprawy bieżące. 

Radny Tomasz Wronecki – zgłosił , że w Brudni na gminnej drodze stoi od kilku dni maszyna, 

która zagraża bezpieczeństwu, ponieważ nie stoi na poboczu, tylko w pasie drogowym.  

Wójt Gminy – odpowiedział, że zaraz zgłosi sprawę pracownikowi.  

Radny Dawid Szwemin – zadał pytanie, czy był wykonany telefon do Komendy Powiatowej 

Policji w sprawie kontroli drogowych w Bąkowie? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że nie. 

Radny Dawid Szwemin – stwierdził, że kontrole powinny być często, ponieważ kierowcy 

nadmiernie przekraczają tam prędkość.  

Radny Igor Szulc – poinformował, że często widzi radiowóz w tej miejscowości.  

Radny Dawid Szwemin – stwierdził, że tylko stoi samochód, a nie ma kontroli.  

Radny Tomasz Wronecki – stwierdził, że radny powinien to zgłosić do Komendanta Policji. 

Radny Piotr Kołodziej – zadał pytanie, co z parkingami przy nowych świetlicach? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że będą zrobione zgodnie z projektem. 

Radny Tomasz Wronecki – zadał pytanie, czy jest możliwość namalowania białych linii na 

poboczach drogi Brudnia-Modliborzyce? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że sprawdzi to.  

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu. 

Ad 6. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodniczący Komisji, radny Igor Szulc 

podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 8 kwietnia 2025 r., godz. 9.30. 

Protokołowała:       Prowadzący posiedzenie 

Monika Wochna      Igor Szulc 


